

See next page for French version

LAUNCH CONFERENCE (VIRTUALLY AND IN PERSON)

This hybrid event will be an opportunity to learn more about the SPOR National Training Entity's (NTE) mandate and approach to capacity development in patient-oriented research.

During this event, **Amy Lang**, the Executive Director of Patient-Oriented Research at the Canadian Institutes of Health Research (CIHR), will be giving a keynote presentation entitled:

"BUILDING CAPACITY FOR PATIENT-ORIENTED RESEARCH: SPOR AND BEYOND"

This presentation will be followed by a question period open to all participants.

The event will also feature speeches by:

- **Annie LeBlanc**, Nominated Principal Investigator of the NTE and Professor at Université Laval
- **Adeera Levin**, Principal Investigator of the Can-SOLVE CKD SPOR Network
- **Sandra Zelinsky**, patient partner and Lead Patient Engagement Researcher of the Alberta SPOR SUPPORT Unit and the IMAGINE SPOR Network
- **Melanie Anne Smithman**, postdoctoral fellow at the University of Toronto and Co-Chair of the NTE's Trainee Advisory Committee
- **Michel J. Tremblay**, Deputy Vice Rector of Research, Creation, and Innovation, Université Laval
- **Julien Poitras**, Dean of the Faculty of Medicine, Université Laval

Please note that some speeches will be given in French.

Please confirm your attendance by clicking on [this link](#) before **November 27, 2022**.

Registered participants will receive the Zoom link by email a few days before the event.



Date: Wednesday, November 30, 2022

Time: 2 PM EST to 3:30 PM EST

Where: Remotely on Zoom or at Université Laval

The NTE is supported by the Canadian Institutes of Health Research (CIHR) under Canada's Strategy for Patient-Oriented Research (SPOR) Initiative



Canadian Institutes of
Health Research
Instituts de recherche
en santé du Canada

Strategy for Patient-Oriented Research
SPOR
Putting Patients First

Stratégie de recherche axée sur le patient
SRAP
Le patient d'abord

CONFÉRENCE DE LANCEMENT (VIRTUELLEMENT OU EN PERSONNE)

Cet événement hybride sera l'occasion d'en apprendre davantage sur le mandat de l'Entité nationale de formation (ENF) de la SRAP et sur son approche du développement des capacités en recherche axés sur le patient.

Lors de l'événement, **Amy Lang**, la directrice exécutive de la recherche axée sur le patient des Instituts de recherche en santé du Canada (IRSC), donnera une conférence intitulée :

« RENFORCEMENT DES CAPACITÉS POUR LA RECHERCHE AXÉE SUR LE PATIENT : LA SRAP ET AU-DELÀ »

Cette présentation sera suivie d'une période de questions ouverte à tous les participants.

L'événement comprendra également les discours de :

- **Annie LeBlanc**, Chercheuse principale désignée de l'ENF et professeure à l'Université Laval
- **Adeera Levin**, Chercheuse principale du réseau pancanadien Can-SOLVE CKD de la SRAP
- **Sandra Zelinsky**, patiente partenaire et chercheuse responsable en engagement des patient.e.s pour l'Unité de soutien de la SRAP de l'Alberta et pour le réseau pancanadien IMAGINE de la SRAP
- **Mélanie Anne Smithman**, stagiaire postdoctorale à l'Université de Toronto et co-présidente du comité consultatif des étudiants de l'ENF
- **Michel J. Tremblay**, vice-recteur adjoint à la recherche, création et l'innovation à l'Université Laval
- **Julien Poitras**, doyen de la Faculté de médecine à l'Université Laval

À noter que certaines allocutions, incluant la conférence principale, seront prononcées en anglais.

Merci de confirmer votre présence en cliquant sur [ce lien](#) avant le **27 novembre 2022**.

Les participants inscrits recevront le lien Zoom par courriel quelques jours avant l'événement.



Date: **mercredi 30 novembre 2022**

Heure: **14 h 00 HNE à 15h 30 HNE**

Lieu: **À distance sur Zoom ou à l'Université Laval**

L'ENF est soutenue par les Instituts de recherche en santé du Canada (IRSC) à travers la Stratégie de recherche axée sur le patient (SRAP) du Canada